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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chcel by som sa opýtať pána povereného náčelníka, čo s tými psami. Kontroloval dakto tých 
psov, aj tie kuka nádoby? Máme to dajak, či to len zas hovorím jak Ľubo o kráteri a ja budem 
hovoriť o tých psoch každé zastupiteľstvo? Sú tam na dolnej časti. Podniky, ktoré majú psov, 
ktoré strážia objekty, lebo keď tam nemá psov, tak jednoducho vykradnú ho.  Prečo, keď má 
toho psa, prečo neplatí daň za toho psa. Kto to má kontrolovať? Pýtam sa už niekoľkýkrát, 
nikto mi to nevie povedať. Šak choďte skontrolujte, máš psa, máš, choď nech sa páči choď 
zaplatiť 10 € do mestskej kasy.  
 
Bc. Sosna: 
Čo sa týka psov, evidencie psov. Priebežne sa kontrolujú, či sídliskovej časti, hlavne pri 
venčení psov, vtedy máme možnosť odkontrolovať, či dotyčný pes je nahlásený v evidencii 
psov. Takisto sa robí priebežne odchyt psov o čom určite vieš Ivan. 
 
MVDr. Hrdlík: 
Ale dobre, a v tých podnikoch, kto to kontroluje? 
 
Bc. Sosna: 
Podniky, môžeme si odkontrolovať jedine tak, že skontrolujeme si, dnes si to dávam takisto 
za úlohu, skontrolujeme si prihlásenie psov do evidencie, či sú tí psy vôbec nahlásení 
v evidencii, následne na to, navštívim potom osobne takisto. 
 
MVDr. Hrdlík: 
Jak sa majú tí ľudia, čo platia daň za psa, čo majú malého psa, tí čo nemajú psa, majú tam 
štyroch psov strážnych.  
 
Bc. Sosna: 
Niekedy je problém do podnikov sa dostať, priznávam, lebo pokiaľ je firma uzatvorená, nám 
tiež zákon neumožňuje vojsť dnu a robiť tam nejakú fyzickú kontrolu. To znamená, pokiaľ 
majiteľ nám na bráne povie, že nevlastní a nebude nejaký pes brechať okolo neho, my sme 
tam skončili, poviem úprimne.  Áno, pokiaľ to je firma taká viditeľná, že vidím dnu a vidím 
tam troch, štyroch psov, môžem sa ho spýtať rovno, pane máte tu štyroch psov. Ale pokiaľ sa 
jedna o také firmy, ako je tam Trampel a pod., kde nie je prístupné verejnosti, tá firma je 
pozatváraná, ja nemám si nejako inak. Pokiaľ viem, áno, že on má psov nahlásených 
v evidencii viem, že má dvoch, troch, štyroch. Pokiaľ nemá žiadneho psa v evidencii, ja 
prídem na fyzickú kontrolu, zabúcham mu na bránu a on mi povie, nie, ja psov nevlastním. 
Môžem ešte oslovovať podniky, alebo teda firmy, súkromné pozemky, ako také.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Čiže, normálny človek platiaci dane je obyčajný blb. Tak? Dobre? 
 
 
 



Bc. Sosna: 
Nie, určite nie, prečo. Ja ešte raz opakujem, my to priebežne kontrolujeme, veľa psíčkarov na 
nás má nervy, zas ste tu, zas kontrolujete, či máme zaplatené? Chodíme po sídliskách, 
chodíme. Ale no, povedz mi, ktorý, ty máš tiež bitúnok, chodíš venčiť tých psov? Nechodíš 
ich venčiť. Tiež tá kontrola je trošku problematická. Dobre, dneska máš nahlásených 10 psov, 
ale dobre ty platíš, klobúk dole, si ctihodný občan. Nie každý je taký, bohužiaľ. Áno, 
hovorím, odkontrolujeme toto, čo budeme môcť, odkontrolujeme aj tie súkromné firmy, len 
hovorím, bude to trošku problematické, hlavne čo sa týka uzatvorených nejakých firiem, ktoré 
nie sú prístupné ani zákazníkom, ani verejnosti. Ale odkontrolujeme to, čo sa bude dať 
odkontrolujem, určite.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


